

FORM 2

DEPARTMENT OF THE ENVIRONMENT

2000, c.26, s.236; 2006, c.16, s.133

NOTICE OF APPEAL

*(General Regulation - Pesticides
Control Act, s.33(2))*

I,
Je soussigné, _____
(full name / nom complet)

give notice of appeal to the Pesticides Advisory Board as provided for under subsection 29(1) of the *Pesticides Control Act*, against the attached order. *(Attach a copy of the order.)*

I am affected by the order and wish to appeal it. I request a hearing before the Pesticides Advisory Board as provided for under subsection 29(2) of the *Pesticides Control Act*.

The grounds on which my appeal is based are as set out below: *(Attach separate sheet if space below is not sufficient.)*

FORMULE 2

MINISTÈRE DE L'ENVIRONNEMENT

2000, c.26, art.236; 2006, c.16, art.133

AVIS D'APPEL

*(Règlement général - Loi sur le
contrôle des pesticides, par. 33(2))*

of
de _____
(name of community / nom de la localité)

signifie un avis d'appel à la Commission consultative des pesticides en application du paragraphe 29(1) de la *Loi sur le contrôle des pesticides*, à l'encontre de l'ordonnance ci-jointe. *(Joindre une copie de l'ordonnance.)*

J'estime que l'ordonnance susvisée me cause préjudice et je sollicite une audience devant la Commission consultative des pesticides en application du paragraphe 29(2) de la *Loi sur le contrôle des pesticides*.

Mes motifs d'appel sont indiqués ci-après : *(Joindre une feuille séparée si l'espace est insuffisant.)*

